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AGENDA 
 
 

1 Goedkeuring vorig verslag. 
2 Subsidiedossiers gemeenschapsvormende culturele projecten. 

a. koek 
b. alligator 

3 Stand van zaken bbc. 
4 Verslag bezoek aan het college. 
5 Verslag werkgroep beeldende kunst.  
6 Info werkingssubsidies verenigingen. 
7 Denkoefening organisatie ideeënforum maatschappelijk relevante thema’s. 
8 Rondvraag. 

 
 

1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG 
Het verslag van de vergadering van 24 juni wordt goedgekeurd. 
 

2. SUBSIDIEDOSSIERS GEMEENSCHAPSVORMENDE CULTURELE PROJECTEN. 
A. KOEK 

Het subsidiedossier ‘KOEK’ wordt besproken. Het hele Koekproject is op te splitsen in drie delen: erfgoed, 
streekproduct en de theatervoorstelling. De cultuurraad adviseert het subsidiedossier positief voor het 
aangevraagde bedrag van 2500 euro, voor zover de ingediende onkostennota’s betrekking hebben op de 
samenwerkingen aangegaan rond de theatervoorstelling. 
 

B. ALLIGATOR 
Het subsidiedossier Alligator wordt besproken. Het dossier krijgt een positief advies van de Cultuurraad als er een 
officiële intentie/engagementsverklaring van Kaaiman kan worden toegevoegd. Uit deze verklaring moeten blijken 
dat de Kaaiman het project inhoudelijk mee invult. Uit de gegevens van de organisator moet ook blijken dat Alligator 
een Turnhoutse vereniging is. 
 

3. STAND VAN ZAKEN BBC. 



Nico geeft een huidige stand van zaken weer van de BBC. Het feit dat de gemeenteraad op 2 september de 
structurele onbestuurbaarheid van de stad vaststelde wijzigt niets aan het feit dat de stad ten laatste op 15 januari 
2014 een goedgekeurd strategisch meerjarenplan 2014 – 2019 moet indienen. Indien dit niet gebeurt vallen er vele 
subsidiestromen, verbonden aan de Vlaamse beleidsprioriteiten weg. Het college blijft ondertussen vergaderen en 
dossiers behandelen. De geplande gemeenteraden blijven plaatsvinden. De strategische cel, die ambtelijk het hele 
BBC verhaal opvolgt, werkt verder zodat het beleid tijdig keuzes kan maken. 
 
De timing die nu voorligt wordt overlopen. Half oktober staat er een toelichting voor gemeenteraadsleden en 
adviesraden gepland. Half november worden de adviezen van de adviesraden en overlegplatformen verwacht, 
zodat deze tegen eind november verwerkt kunnen worden. Streefdoel is om het beleidsplan en de daaraan 
gekoppelde financiën te agenderen op de gemeenteraad van 16 december. 

 
4. VERSLAG BEZOEK AAN HET COLLEGE. 

Chris van Wijnsberghe geeft een verslag van het bezoek dat een delegatie van de Cultuurraad (Chris, Annelies, 
Maarten en Peter) aan het college bracht op 9 juli. De inhoud die daar werd gebracht, werd reeds eerder bezorgd.  
 
Aansluitend op deze twee agendapunten volgde er een discussie over hoe het stadsbestuur op dit moment met 
participatie in het algemeen en de adviesraden in het bijzonder omgaat. De timing die naar voor wordt geschoven 
om tijdig het stedelijke meerjarenplan in te kunnen dienen is bijzonder krap. Daarnaast communiceert het 
stadsbestuur dat er reeds 4/5 van de te zoeken besparingen (40 van de 50 miljoen euro) gevonden zijn. De 
Cultuurraad wenst te weten of er binnen de reeds gedane oefening ook besparingen zijn opgenomen die 
cultuurgerelateerd zijn.  
 
Beslist wordt om een brief te schrijven aan het college om de bekommernissen van de Cultuurraad uit te drukken.  
 
De Cultuurraad besprak in zijn bijeenkomst op 9 september de stand van zaken van de BBC en kreeg een 
terugkoppeling van het overleg dat een afvaardiging van de Cultuurraad had met het College van Burgemeester en 
Schepenen exact twee maanden eerder. 
 
De Cultuurraad wenst zijn rol als stedelijk adviesorgaan ten volle op te nemen: kritisch, geëngageerd en 
opbouwend. De timing die nu door het college naar voor wordt geschoven om het Stedelijk Meerjarenplan en de 
financiën tijdig in te dienen bij de Vlaamse overheid is bijzonder strak. De periode voorzien om adviezen in te 
winnen bij de adviesraden en overlegplatformen bedraagt slechts enkele weken. De Cultuurraad wenst absoluut de 
nodige inspanningen te leveren om aan de opmaak van het beleidsplan mee te werken, maar daarvoor zijn wel de 
nodige tijd én informatie nodig.  
 
In de pers verschenen reeds berichten dat 4/5de van de besparingsoefening achter de rug zijn en dat het college nu 
nog op zoek moet gaan naar de laatste 10 miljoen euro. De Cultuurraad wil graag vernemen of er binnen de reeds 
gedane oefening ook besparingen zijn opgenomen die cultuurgerelateerd zijn en dus onder de adviesbevoegdheid 
van de Cultuurraad vallen.  
 
De Cultuurraad hoopt dat de inspraakprocedure die het stadsbestuur voor stedelijke adviesraden voorziet verder 
gaat dan de ‘brainstormsessies’ die dit voorjaar werden georganiseerd en waar een aantal leden van de 
Cultuurraad ook actief aan deelnamen. Graag brengen wij u ons schrijven van eind mei in herinnering waarin we 
ons focusten op de besparingsoefening over culturele infrastructuur. 
 

5. VERSLAG WERKGROEP BEELDENDE KUNST.  
Annelies brengt verslag uit van de bijeenkomst werkgroep beeldende kunst 22 augustus. 
De focus lag op de terreinafbakening. Er zal gewerkt worden rond permanente beeldende kunst in de openbare 
ruimte. Daarnaast werden er een aantal zaken aangehaald waarover nagedacht moet worden: actief / passief 
beleid, tijdelijke / permanente commissie, betrokkenheid van ambtenaren, politiek en stakeholders,… 
 
Nico doet een eerste ambtelijke terugkoppeling. Nadien kan dit beleidsmatig gebeuren. 
 

6. INFO WERKINGSSUBSIDIES VERENIGINGEN. 
Verenigingen en organisaties worden op verschillende manieren ondersteund. Een ervan is het uitkeren van 
werkingssubsidies. Nico geeft toelichting bij de huidige werkingssubsidiereglementen voor sociaal culturele 



verenigingen en kunstenverenigingen. Jaarlijks krijgen de Turnhoutse verenigingen, verbonden aan het Forum 
Cultuur de vraag om de nodige formulieren in te vullen en gegevens te bezorgen. Deze gegevens hebben steeds 
betrekking op de periode september tot en met augustus. Basis is een puntensysteem. Het aantal punten dat een 
vereniging verdient wordt omgezet in een bedrag.  
 
Nico bezorgt nog de resultaten van de vorige jaren. De reglementen zijn goedgekeurd tot en met 2013, het eerste 
jaar na de legislatuur. Volgend jaar moeten de reglementen opnieuw goedgekeurd worden op de gemeenteraad. 
Indien nodig kunnen hier de nodige aanpassingen gebeuren. 
 

7. DENKOEFENING ORGANISATIE IDEEËNFORUM MAATSCHAPPELIJK RELEVANTE THEMA’S. 
 
Met de officiële opening van het cultuurseizoen wordt er al jaren ruimte gemaakt voor een inhoudelijk luik. Het 
gevoel leeft dat er voor zo een inhoudelijke insteek, met als doel te reflecteren, nog ruimte is in de Turnhoutse regio. 
Nu gebeurt dit vanuit stad en Warande één keer per jaar. 
 
Er wordt een lijstje opgemaakt van mogelijks relevante thema’s waarrond een inhoudelijk moment georganiseerd 
kan worden. Omdat de Cultuurraad wil ijveren om jongeren meer te binden aan stad en regio zou dit een eerste 
aanzet kunnen zijn.  
 
Er wordt verwezen naar het initiatief van SPK (Koplopers) die op heel regelmatige basis mensen (vooral 
ondernemers) bij elkaar brengen rond een inhoudelijk thema. Een andere mogelijke partner is Vorming+, die hierin 
ook ervaring heeft. 
 
Als er initiatieven worden genomen moet dit steeds gebeuren met op zijn minst het medeweten van mogelijke 
partners, maar liever nog in samenwerking met. 
 
Het is van het grootste belang zo breed mogelijk te aan bij het uitnodigen van gasten bij deze sprekers. Het uitdelen 
van “wild carts” waarbij ieder nog eens geïnteresseerden kan meebrengen, kan dit initiatief breed onder de 
aandacht brengen.  
 

8. RONDVRAAG. 
Wim Paeshuyse laat weten dat er zondag 15/9/2013 een aantal voorstelling van de kortfilm Hunker van Harm Dens 
zijn in Utopolis. Harms project werd ondersteund via een projectsubsidie vernieuwende en gemeenschapsvormende 
culturele projecten. 
 
Wim Paeshuyse uit zijn bekommernis over de afstemming van de timing van een aantal van de voorbije 
zomeractiviteiten. Zo vonden er tijdens het laatste weekend van augustus niet minder dan 4 ‘festivals’ plaats, 
waarvan de doelpublieken heel dicht bij elkaar lagen. Kan de Cultuurraad hier een rol in spelen? 
 
Raymond Hoste las in de seizoensbrochure van de Warande dat er een opera wordt georganiseerd ism de 
Cultuurraad. Chris schetst van waar dit komt en verzekert dat er geen financiële bijdrage gebeurt door de 
Cultuurraad.  
 
Peter Heyns brengt een subsidieoproep van het agentschap sociaal-cultureel werk onder de aandacht. Begin jaren 
zestig arriveerden de eerste Turkse en Maghrebijnse gastarbeiders. In 2014 wordt 50 jaar migratie naar België 
herdacht. Die gebeurtenis wordt in de kijker gezet door zelforganisaties, erfgoedactoren, cc’s en bibliotheken. Er 
wordt ook een projectoproep gelanceerd. 
 
Jef Van Eyck geeft meer informatie over Operatie Watertoren van De Koep. De Turnhoutse watertoren wordt in 
oktober openbaar verkocht. De Koep wenst bij de openbare verkoop een bod uit te brengen op de toren en deze 
indien mogelijk aan te kopen. Doel is om de toren terug ten dienste te stellen van de Turnhoutse gemeenschap. De 
campagne wordt vanaf nu bekend gemaakt en mensen / verenigingen / organisaties / … kunnen financieel een 
steentje bijdragen. Als de Watertoren niet gekocht kan worden, dan worden de ingezamelde budgetten 
terugbezorgd. Huub reageert dat het Forum Cultuur achter dit initiatief kan staan. 
 
Nico verwijst naar de opening van de fuifzaal vorige week, naar het Openingsfeest nieuw cultuurseizoen en de 
viering van 40 jaar bib tijdens de bibweek van 12 tot 19 oktober.  


